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Rada Miejska Cieszyna nie podjęła do tej pory żadnej decyzji w sprawie budowy mostu według koncepcji
Francois’a Roche’a. 
Na wspólnej polsko-czeskiej sesji rady, która odbyła się w maju, Czesi zdecydowali o zakończeniu współpracy z
francuskim architektem. Mimo wcześniej przygotowanego podobnego dokumentu, cieszyńscy radni nie wyrazili
swojego zdania na ten temat. 
Burmistrz jest tym zbulwersowany. – Mnie obowiązują uchwały rady. Wystosowałem zatem pismo do
przewodniczącej Rady Miejskiej z prośbą o zajęcie przez radę stanowiska w sprawie współpracy z francuskim
architektem. Skoro radni nie wypowiedzieli się w tej kwestii, muszę rozpocząć prace przy budowie tego mostu –
oznajmia Bogdan Ficek, burmistrz miasta. 
Halina Boheńska, przewodnicząca Rady Miejskiej, tłumaczy opóźnienie w podjęciu przez radę decyzji, pracami
komisji rewizyjnej. Według przewodniczącej komisja bada wszystkie zawarte wcześniej umowy dotyczące
współpracy z Rochem. – Dopiero w tej chwili wypracowaliśmy stanowisko, które będzie dyskutowane przez radę na
sesji sierpniowej. Skoro strona czeska wycofała się z realizacji budowy mostu, to my również nie podejmiemy się
tego zadania – wyjaśnia przewodnicząca. 
Przypomnijmy: magistrat zlecił Francoisowi Roche’owi sporządzenie koncepcji mostu. Okazało się jednak, że
architekt nie uwzględnił w projekcie kilku bardzo ważnych czynników. Poproszono go zatem o uzupełnienie
projektu. Ku zaskoczeniu wielu osób Roche zaprezentował wówczas zupełnie inną koncepcję. 
Niedawno Czesi przedstawili cieszyńskiemu magistratowi nowy pomysł: wspólną budowę kładki sportowej w
okolicach MOSiR, która miałaby powstać w ramach programu „Ogród dwóch brzegów.” 

Zdj.: Tak wygląda koncepcja mostu zaproponowana przez Francoisa Roche’a. 
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